
 

Protokół Nr 76/2021 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 28 stycznia 2021r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł 

Przybyłek, Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof Zdziarski oraz 

Sekretarz Powiatu – Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – Renata Mróz, Kierownik Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i 

Zarządzania Kryzysowego – Jolanta Tymińska, Kierownik Wydziału Gospodarki i Gospodarki 

Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy 

– Jacek Dłuski.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i prowadził Starosta Marcin 

Paliński. 

 

 Porządek obrad: 

I Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy 

1.Omówienie sprawy pozbawienia kategorii drogi powiatowej i zaliczenie do kategorii drogi 

gminnej na odcinku Szymany - Szkudaj. 

2.Wniosek firmy SIGMA TRANSFER w sprawie przedłużenia terminu wykonania dokumentacji 

projektowej na zadanie pn. "Opracowanie dokumentacji projektowej z podziałem na 3 części. 

Część 1 - rozbudowa drogi powiatowej nr 1613N na odc. Janowiec - Kołaki - Gołębie - 

Jabłonowo Dyby". 

II Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska. 
1. Omówienie sprawy wycinki drzew w miejscowości Gołębiewo. 
III Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
1. Zajęcie stanowiska w sprawie prowadzenia przez Urząd Marszałkowski Województwa 
Warmińsko - Mazurskiego w Olsztynie dotyczącego postępowania w zakresie określenia kwoty 
przypadającej do zwrotu w związku z realizacją projektu "Zintegrowana Informacja Geodezyjna i 
Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim". 
2. Informacje związane z gospodarowaniem nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 
Nidzickiego. 
IV Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 
1. Wniosek o wyrażenie zgody dla ZSRiO w Jagarzewie na organizację i przeprowadzenie turnusu 
dokształcania teoretycznego dla młodocianych pracowników. 
2. Omówienie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 
Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 
V. Sprawy różne.  
 
Ad. I. 1 

p. Jacek Dłuski przedstawił sprawę pozbawienia kategorii odcinka drogi powiatowej  

nr 1597N Szymany – Szkudaj leżącej na działce nr 55/2 obręb Szymany Gmina Kozłowo. 

i zaliczenia przedmiotowego odcinka drogi do kategorii dróg gminnych. Wyjaśnił, że zgodnie  

z przepisami przedmiotowy odcinek drogi nie wpisuje się w definicje dróg powiatowych zgodnie 

z przepisami ustawy o drogach publicznych. Dodał, że w myśl artykułu 6a ust. 1 ww. ustawy  

do dróg powiatowych zalicza się drogi inne niż określone w art. 5 ust. 1 i art. 6 ust. 1, stanowiące 

polaczenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin między sobą. 

Ponadto na podstawie deklaracji Urzędu Gminy Kozłowo przejęty odcinek drogi służyć będzie 

realizacji zadań i potrzeb w zakresie rozwoju sieci dróg gminnych i założeń gminnej polityki 

komunikacyjnej w zakresie przebudowy i remontów. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej i zaliczenie do kategorii drogi gminnej na odcinku Szymany – Szkudaj 



 

 
Ad. I. 2 

 
W dalszej części p. Jacek Dłuski omówił wniosek firmy SIGMA TRANSFER Sp. z o.o., 

który dotyczy prośby o wyrażenie zgody na sporządzenie aneksu terminowego do umowy  

nr 30/PZD/2019 z dn. 20.09.2019. Firma wnioskuje o wydłużenie terminu wykonania 

dokumentacji projektowej do dnia 31.12.2021r. na zadanie pn. "Opracowanie dokumentacji 

projektowej z podziałem na 3 części. Część 1 - rozbudowa drogi powiatowej nr 1613N 

na odc. Janowiec - Kołaki - Gołębie - Jabłonowo Dyby”. Następnie p. Dyrektor przedstawił 

czynniki, które firma wymieniła we wniosku mające wpływ na dotychczasowy czas realizacji 

zadania. Są to m.in. opóźnienia urzędów w wydawaniu odpowiednich decyzji oraz zachorowanie 

pracownika odpowiedzialnego za opracowanie pozwolenia wodnoprawnego oraz branże 

sanitarną  na COVID-19 oraz w związku z zaistniałą sytuacją polecenie wykonania pracy zdalnej 

pozostałym pracownikom. Obecnie firma realizuje umowę do 31.03.2021r.  

Starosta powiedział, że jest przeciw wydłużeniu na tak długi okres realizacji tej umowy.  

Starosta powiedział, że w jego ocenie należałoby ten termin wydłużyć maksymalnie do końca 

czerwca 2021r.  

p. Mateusz Budka odpowiedział, że jest za propozycją Starosty. 

p. Krzysztof Zdziarski również był za przedstawioną propozycją. Ponadto, p. Krzysztof 

Zdziarski zapytał o to na jakim etapie jest realizacja umowy. 

Starosta odpowiedział, ze p. Dyrektor przedstawił wszelkie opóźnienia z jakimi były 

wydawane decyzje, natomiast firma nie odniosła się do tego kiedy składała wnioski.  

p. Lech Brzozowski dodał, że firma przystępując do przetargu powinna była zastanowić się 

jakie dokumenty będzie potrzebowała przygotować. Dodał, że w ogłoszonym przetargu napewno 

było wskazane, jakie dokumenty będą do realizacji tego zadania potrzebne. P. Lech Brzozowski 

zgodził się z propozycją Starosty dotyczącą wydłużenia terminu realizacji umowy do końca 

czerwca 2021r.  

Wicestarosta również zgodził się z przedstawioną propozycją.  

 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Zarząd jednogłośnie odrzucił wniosek firmy SIGMA TRANSFER Sp. z o.o. 

dotyczący wydłużenia okresu realizacji umowy do dnia 31.12.2021r. Zarząd jednogłośnie 

wyraził zgodę na wydłużenie terminu dla ww. firmy do końca czerwca 2021r.  

 
Ad. II.1 
 

p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła wniosek, który wpłynął od Powiatowego Zarządu 
Dróg w Nidzicy w sprawie wyrażenia zgody na wycinkę drzew przydrożnych rosnących w pasie 
drogowym drogi powiatowej nr 1253N Rychnowo – Pacółtowo – Zybultowo – Wierzbowo – 
Kleczkowo – Komorniki w miejscowości Gołębiewo.  P. Kierownik dodała, że PZD uzasadnia 
ww. wycinkę drzew realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 
1253N. Jednostka opracowująca dokumentację projektową wskazała 4 szt. drzew przydrożnych 
kolidujących z ww. przebudową drogi, natomiast planowany termin ich wycinki nastąpi podczas 
realizacji przebudowy tej drogi.  

Pytań nie było.  
Zarząd pozytywnie zaopiniował wniosek dotyczący wyrażenia zgody na wycinkę 

drzew w m. Gołębiewo.  
 
 
Ad. III. 1 
 

P. Iwona Urbanowicz omówiła sprawę dotyczącą zajęcia stanowiska w postępowaniu 
prowadzonym przez Urząd Marszałkowski Województwa Warmińsko - Mazurskiego w Olsztynie 



 

w zakresie kwoty przypadającej do zwrotu w zw. z realizacją projektu „Zintegrowana Informacja 
Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim".  
P. Kierownik przypomniała, że w sprawie gromadzony jest materiał, zgodnie z procedurą 
administracyjną stronie przysługuje prawo do zapoznania się z zebranym materiałem 
dowodowym i zajęcie ostatecznego stanowiska. W związku z powyższym ww. sprawa zostanie 
załatwiona do 16.02.2021r.  

Zarząd pozytywnie zaopiniował nowy termin załatwienia sprawy tj. 16.02.2021r. 
dla prowadzonego postępowaniu w zakresie określenia kwoty przypadającej do zwrotu  
w związku z realizacją projektu Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna 
Warmii i Mazur w Powiecie Nidzickim".  

 
Następnie, p. Iwona Urbanowicz zapoznała Zarząd z przygotowaną odpowiedzią na złożony 

przez firmę SIGMA TRANSFER Sp. z o.o. pozew sądowy.  
 
Zarząd nie miał pytań i uwag.  

 
Ad. III.2 
 
Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek, który wpłynął z Biura Inżynierii 

Komunikacyjnej „PROFIL” w Nidzicy przygotowujący na zlecenie Gminy Nidzica dokumentację 
projektową p.n. „Przebudowa ul. Rataja w Nidzicy. Ww. biuro prosi o uzgodnienie przyjętych 
rozwiązań projektowych w zakresie remontu parkingu na działce nr 10/2 w obrębie NIDZICA 5 
stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego. Biuro prosi o akceptację przedstawionych  
w projekcie rozwiązań projektowych i wydanie zaświadczenia w zakresie zgody na dysponowanie 
działką Powiatu Nidzickiego oznaczonej numerem ewidencyjnym 10/2 obręb NIDZICA 5 
(działka w użytkowaniu ZOZ w Nidzicy) celem wykonania remontu parkingu. Zaświadczenie 
potrzebne jest do zgłoszenia robót w organie administracji architektoniczno-budowlanej.  
P. Iwona Urbanowicz przypomniała, że na obszarze naszej nieruchomości, na której znajduje się 
Przychodnia Zdrowia zaprojektowany jest chodnik, ścieżka rowerowa i miejsca parkingowe.  
Z uwagi na to, że nieruchomość ta znajduje się w nieodpłatnym użytkowaniu przez Zespół 
Opieki Zdrowotnej w Nidzicy wystąpiliśmy do ZOZ z prośbą o zajęcie stanowiska lub wniesienie 
uwag w zakresie wstępnie przygotowanego projektu. W odpowiedzi P. Dyrektor ZOZ w Nidzicy 
zgłosiła potrzebę zagospodarowania większej ilości miejsc parkingowych dla potrzeb kadry 
medycznej oraz pacjentów korzystających z usług Przychodni. Ponadto, po przeanalizowaniu 
wspólnie ze Starostami dokumentacji uważa się, że zasadnym byłoby zwiększenie liczby miejsc 
parkingowych wzdłuż całej ul. Rataja.  

p. Krzysztof Zdziarki powiedział, że pomysł jest dobry. Zapotrzebowanie na dodatkowe 
miejsca parkingowe jest duże. 

p. Mateusz Budka zapytał czy z Burmistrzem temat był już omawiany. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że nie ponieważ w imieniu Burmistrza wystąpił 

Projektant, który działa na jego zlecenie.  
Wicestarosta dodał, że w skierowanym piśmie należałoby napisać, że wnioskujemy  

o umiejscowienie parkingów wzdłuż ul. Rataja do ul. Kościuszki, tym bardziej że są tam 
zaplanowane miejsca zielone oddzielające jezdnie od chodnika. Jest tam dużo terenów zielonych 
przy samych blokach natomiast miejsca parkingowe w tym miejscu są bardzo potrzebne.    

p. Mateusz Budka zgodził się z propozycją wystąpienia w projekcie o większą ilość miejsc 
parkingowych. Zauważył, że na rynku mamy ograniczoną ilość miejsc parkingowych, zatem nowe 
miejsca parkingowe wzdłuż ul. Rataja są potrzebne. Dodał, że powinniśmy wystąpić  
o maksymalna możliwą liczbę miejsc parkingowych. 

p. Lech Brzozowski również przychylił się do przedstawionej propozycji zwiększenia ilości 
miejsc parkingowych na tym terenie. Dodał, że w jego ocenie należałoby wprowadzić ruch 
jednokierunkowy. Zaproponował, że wjazd do Przychodni powinien być od ul. Rataja natomiast  
wyjazd powinien być w kierunku ul. Traugutta. 

Starosta podziękował Zarządowi za przedstawione uwagi. Zapowiedział, że zostaną one 
uwzględnione i przekazane dalej.  

W dalszej części p. Iwona Urbanowicz przedstawiła zawiadomienie, które wpłynęło  
z Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy w zakresie podpisanej  



 

w dn. 14.01.2021r. umowy z Miejskim Klubem Sportowym „START” Nidzica.  Przedmiotem 
umowy jest wynajem sali gimnastycznej z dostępem do WC, szatni oraz sprzętem sportowym 
znajdującym się przy ul. Wyborskiej 12 w Nidzicy w okresie od 21.01.2021r. do 28.01.2021r. 
Koszt najmu wynosi 160,00 zł netto/45 min plus VAT.  

Ponadto, p. Iwona Urbanowicz omówiła sprawę dotyczącą wydanego pozwolenia odnośnie 
zatwierdzenia projektu budowlanego i udzielenia pozwolenia na budowę budynku mieszkalnego 
wraz z urządzeniami tj. studnią, brodzikiem z nieczystościami w miejscowości Wały. W związku   
z tym że nieruchomość przylega do naszej drogi powiatowej, pozwolenie nie obejmuje zjazdu na 
działkę.  

P. Kierownik przedstawiła sprawę dotyczącą rozbudowy budynku Starostwa Powiatowego. 
Poinformowała, że wynikła potrzeba nabycia działki, która zajęta jest pod park miejski i stanowi 
własność Gminy Nidzica. Żeby spełnić warunki jakie wynikają z projektu dotyczące powierzchni 
biologiczno-czynnej, należałoby tą działkę pozyskać. Powierzchnia działki, której sprawa dotyczy 
wynosi 0,1934 ha, natomiast Starostwo wnioskowałoby o około 1/3 tej działki. 

p. Krzysztof Zdziarski stwierdził, że lepszą opcją byłoby zawnioskowanie do Gminy o całość 
tej działki ponieważ na etapie rozbudowy może okazać się, że będzie nam potrzebny większy 
obszar.  

Starosta dodał, że złożymy do Burmistrza wniosek w tej sprawie. Decyzję podejmie 
Burmistrz wraz z Rada Miejską o wielkości działki przekazanej dla Starostwa. 

p. Mateusz Budka zapytał czy teren ten będzie przeznaczony na parking. 
P. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że odnośnie zagospodarowania decyduje miejscowy plan 

zagospodarowania. Planujemy nabyć ten teren ponieważ musimy spełnić warunki wynikające ze 
wskaźników powierzchni biologiczno- czynnej, dlatego też nabywając ten teren nie przeznaczymy 
go pod budowę budynku, ale pod jego otoczenie. 

p. Mateusz Budka zaproponował, aby argument ten został wpisany we wniosek skierowany 
do Burmistrza. Należy w nim zaznaczyć, że teren ten nie zostanie zniszczony pod względem 
zieleni. Natomiast jest nam potrzebny do spełnienia warunków zapisanych w projekcie.  

Starosta dodał, że musimy zapewnić w projekcie 30% terenów zielonych. Tak więc nie jest 
możliwa rozbudowa budynku na pozyskany od Gminy teren. Występujemy do Gminy o całość 
działki.  
 

Ad. IV. 1 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wniosek Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie dotyczący wyrażenia zgody na organizację i przeprowadzenie 

turnusu dokształcania teoretycznego dla młodocianych pracowników w zawodzie Pracownik 

obsługi hotelowej 2 stopnia, zaplanowanego na okres 22.02.2021r.-19.03.2021r.  

dla 12 uczestników. P. Jolanta Tymińska przedstawiła koszty jakie wynikają z organizacji takiego 

turnusu w przypadku grupy 12 uczestników i grupy 20 uczestników. P. Kierownik dodała, że przy 

mniejszej liczbie osób Powiat zmuszony byłby dołożyć środki we własnym zakresie. Dlatego też, 

warto byłoby zwiększyć grupę tych uczestników ponieważ na tą chwilę jest to ekonomicznie 

nieopłacalne.   

Starosta zaproponował, aby wydłużyć termin rozpatrzenia ww. wniosku o tydzień czasu 

w celu zebrania większej liczby osób, tak aby organizacja tego turnusu była opłacalna oraz nie 

przynosiła strat. 

Zarząd nie miał pytań. 

 
Ad. IV. 2 
 
Następnie p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Pełnomocnictwo nadane dla Pana Bogdana Malinowskiego - Dyrektora ZSO w Nidzicy 

upoważnia go do zawarcia z przedsiębiorstwem telekomunikacyjnym NEXERA sp. z o.o.  

z siedzibą w Warszawie umowy o dostęp do nieruchomości w celu wybudowania i utrzymania 

sieci śwatłowodowej, zapewniającej dostęp do szerokopasmowego internetu oraz dalszych 



 

czynności wynikających z realizacji umowy. Ww. przedsiębiorstwo realizuje w ramach rządowego 

programu „Cyfrowa Polska” projekt, który ma za zadanie wyeliminować terytorialnych różnice i  

możliwości w dostępie do szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach. Projekt 

realizowany jest w różnych województwach, w tym także w województwie warmińsko-mazurskim 

W związku z tym, iż aktualnie przedsiębiorstwo NEXERA sp. z o.o. będzie przeprowadzało sieci 

śwatłowodowe na terenie Nidzicy, w tym wzdłuż muru obok winiarni, dlatego niezbędne jest 

udzielenie pełnomocnictwa ww. zakresie Dyrektorowi tak, aby miał on kontrolę nad 

nieruchomością  

 

Brak pytań i uwag. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 

Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy został przyjęty przez Zarząd 

jednogłośnie. 

 
Ad. V.  
p. Lech Brzozowski zapytał ile łóżek respiratorowych jest zajętych 
Starosta odpowiedział, że na tą chwilę żadne łóżko nie jest zajęte. Jest to dobra wiadomość.  
p. Lech Brzozowski zapytał o ilość zajętych łóżek covidowych. 
Starosta odpowiedział, że na 40 łóżek covidowych, zajętych jest 31 łóżek. Tendencja jest 

spadkowa. Starosta wyraził, swoją nadzieję, że szczepienia pomogą w zatrzymaniu wskaźnika 
zachorowań na COVID-19.  

 
Następnie, p. Krzysztof Zdziarski zapytał na jakim etapie są sprawy dotyczące wspólnot 
gruntowych.  
p. Kierownik odpowiedziała, że postępowania są nowymi sprawami. Odbywały się spotkania 

na których próbowano podjąć rozmowy dotyczące wspomnianych wspólnot gruntowych. Nikt na 
tych spotkaniach nie chciał podejmować rozmów w tym zakresie. P. Kierownik zaznaczyła, że są 
wątpliwości w zakresie interpretacji przepisów, natomiast to co należało zrobić zostało zrobione. 

p. Krzysztof Zdziarski zaproponował, aby wystąpić do Ministerstwa o interpretację tych 
przepisów.  

p. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że temat ten od lat 60 nie został właściwie uregulowany, 

dlatego znowelizowano ustawę o zagospodarowaniu wspólnot gruntowych. P. Kierownik 

zaznaczyła,  

że  w tym zakresie zostaną podjęte odpowiednie działania. 

Starosta dodał, że warto byłoby o taką interpretację przepisów wystąpić do Ministerstwa.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
 

          Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 


